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Abstract (en)
A heat-forming machine has an assembly (10) transferring blister strips to a conveyer (11) for surrender to a cartoning machine. The transfer
assembly has a pickup system (12) with suction pads (13) which can track through a number of different paths. The pickup lifts blister strips from
the punch (15). Faulty blister strips are placed in a reject outlet (16) and are replaced by a substitute supply (23) within range of the pickup. The
movement path of the suction component may be of a hypocycloidal design.

Abstract (de)
Eine Thermoformanlage hat eine Vorrichtung (10) zum Übergeben von Blisterstreifen in eine Fördereinrichtung (11) einer nachgeschalteten
Kartoniermaschine. Die Vorrichtung weist ein Saugerabnahmesystem (12) mit Saugern (13) auf, die unterschiedliche Bewegungsbahnen
durchlaufen können. Entlang einer Bewegungsbahn der Sauger (13) ist ein Nachlegeschacht (23) mit Ersatzblisterstreifen angeordnet. Die
erfindungsgemäße Thermoformanlage baut besonders kompakt und weist relativ wenige Bauteile auf. <IMAGE>
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